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que el posará per si sol de manifest el resultai ae- 
finitiu de la subscripció.

Parla el doctor Nart, que creu que el Casal és 
una necessitat tan sentida, que representa encara 
una esperanga de tots. Sosté que totes les subs- 
cripcions ja  obtingudes es refermaran i que s’ob- 
tindran les noves amb facilitat, tot el qual demos
trará que el Casal pot tirar-se endavant sense re
presentar cap perii! máxim, car ha de tenir-se 
sempre present que l’obra d’espiritualitat que e] 
Casal representa, és molt superior al modest es- 
forc económic que hauran de fer els metges per 

crear-lo, de manera que, en darrer terme, no en fo
ra compromesa la marxa econòmica deis com- 
panys ; per tot el que opina, que ha de fer-se e) 
Casal i intensificar la propaganda per poder-lo fer 
aviat.

Insisteix el doctor Riera i es manifesta confor
me en reprendre activament la propaganda, però 
amb la idea d’ajornar-ne la realització per quan 
les circumstáncies l’aconsellin.

El senyor Secretari recorda l’acord de l’Assem
blea que és prou concret i segons el qual ha de fer- 
se el projecte per sotmetre’l a l’Assemblea ordinà
ria próxima i continuar els treballs de la subscrip
ció provisional. A  l’ensems, exposa la seva opi- 
nió, ja  manifestada en la sessió del dia 27 de ge- 
ner (acta núm. 248), favorable a la realització del 
Casal pel gran valor moral que té aquest projecte 
que, com que indubtablement enlairará el presti
gi del nostre estament, representará un ressorgi- 
ment en la nostra vida col-lectiva, ben necessari en 
aquests moments i mereixedor de tots els sacri- 
ficis.

Intervenen després els doctors Lucaya, P. Mas 
Oliver, Julià Rosés, Queraltó i, finalment, la pre- 
sidéncia, que concreta totes les manifestacions ex- 
posades fent resaltar que s’han manifestai una de 
continuar la propaganda sense pensar encara en 
la realització del projecte i altra de continuar 

igualment els treballs de propaganda i portar a 
terme el Casal així que l’estat de la subscripció ho 
permeti sense altra demora, de la qual cosa es des- 
prenen dues proposicions, que posa a votació.

Primera. Si ha de continuar-se i fomentar la 
subscripció i la propaganda necessària. S ’aprova 
per unanimitat.

Segona. Si ha d’anar-se a la realització del 
Casal del Metge, així que estigui coberta la subs-

cripció. Posada a votació, és aprovada per majo- 
ria.

En contra, doctors Presta, Lucaya, Riva, Julià 
Rivas, Martí, Queraltó.

Intervé seguidament el doctor Vila Abadal i 
manifesta que, definida l ’actitud que interessava 
conéixer, la Comissió es cuidará seguidament de 
fer el projecte adaptat a les circumstáncies actuals 
i farà tot el possible per empènyer la subscripció 
per ço que demana l ’ajut entusiasta de tots i l’es- 
calf necessari per portar a la práctica el projecte 
i concretament diu que creu necessari que .s’ampliï 
la Comissió amb algun dels Companys que més en
tusiasme han demostrat per al Casal del Metge.

De conformitat amb el criteri del doctor Vila 
Abadal, s’acorda augmentar la comissió, avui for
mada pels doctor Vila i Taxonera, amb el nome- 
nament deis doctors Pere Nubiola i Jaume Peyri, 
i que per Secretaria es convoqui a dits quatre 
Companys per començar els treballs necessaris.

Acabat aquest assumpte, es retira el doctor V i
la Abadal.

El senyor Secretari exposa que, havent-se ob- 
tingut totes les informations necessàries per la le- 
galització de la Cooperativa de Consum i a l’ob- 
jecte de portar a la práctica tots els tràmits cor- 
responents, s’ha cregut convenient convocar la 
ponència per donar-n’hi coneixement i procedir 
als treballs preliminars de constitució de la Coope
rativa.

S ’aprova la convocatoria i són pregats d’entrar 
a la sala de sessions els Companys que formen la 
Ponència, excepte el doctor Riera, del Conseil, ja 
present. Assisteixen els doctors Mas Puig, Boni- 
faci i Zavala i s’excusa la no assistència del doc
tor Joan Mas Oliver.

El senyor Secretari explica que, després de les 
consultes practicades, s’ha concretat que els trà
mits legáis a complir per a posar en marxa la 
Cooperativa són els següents: sotmetre els Esta
tuís a l ’aprovació del Govern Civil ais efectes de 
la Liei d’Associacions, presentar al Ministeri del 
Treball una còpia certificada deis estatuts ja apro- 
vats, lliurada per l’autoritat competent, donar l’al
ta de contribució d’acord amb els diferents epí- 
grafs que comprenguin els articles que haurà d’o
perar la Cooperativa i situar-se dins les liéis d’uti- 
litats i del timbre.

Intervé el doctor Zavala, que creu convenient 
que abans de complir aquests requisits es nomeni


